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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXVI.2022 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie 

dnia 12 grudnia 2022 r. 
 

Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2022 o godz. 15:15, a zakończono o godz. 16:23 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005, 1079 i 1561) obrady rady gminy są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny 
sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję nadzwyczajną Rady 
Miejskiej w Kunowie, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników 
sesji i stwierdził obecność 12 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

Listy obecności: 
- radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu, 
- zaproszonych gości uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 09.12.2022 r. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zwrócił się do Rady Miejskiej w Kunowie 
z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej w celu podjęcia projektów uchwał. Dodatkowo 
poinformował, że materiały do procedowania zostały udostępnione radnym na tabletach 
(w systemie e-Sesja). 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2022 – 2035.  

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych czy zgłaszają jakieś zmiany lub mają uwagi do 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono zmian, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek obrad. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad. 

Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej z dnia 09.12.2022 r., stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu. 

Kserokopia porządku obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 09.12.2022 r. 
stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

3. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022-2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022-2035.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVI.550.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022.rok  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVI.551.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Adamski przedstawił projekt 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVI.552.2022 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego 
pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Adamski przedstawił projekt 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że linie autobusowe, 

obsługiwane przez MZK w Ostrowcu Świętokrzyskim, na terenie gminy Kunów będą 
doposażone w nowo zakupioną flotę autobusową w celu poprawy komfortu i bezpieczeństwa 
pasażerów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projekt u uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego 
pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVI.553.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów 
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Pracownik Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Andrzej Sidor przedstawił projekt 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w związku ze zmianą 
prawa i umożliwieniem dopłacania do odpadów komunalnych dla mieszkańców gminy, 
z budżetu gminy zostanie na ten cel przeznaczona kwota 419 000,00 zł. W związku 
z powyższym cena za odbiór odpadów komunalnych dla mieszkańców Gminy Kunów 
pozostanie na dotychczasowym poziomie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projekt u uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVI.554.2022 w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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8. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej Jadwidze Banasik. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik zwróciła się z wnioskiem do Radnych 

Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na odstąpienie od realizacji kontroli zawartej w planie pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2022 r., określonej jako „Kontrola kosztów oświetlenia ulicznego. 
Porównanie zużycia energii przed i po jego modernizacji”. Modernizacja oświetlenia ulicznego 
przeprowadzana jest etapowo i nie jest jeszcze zakończona. Dodatkowo czas oświetlenia 
ulicznego jest zmienny jak i ceny za energię elektryczną, gdzie porównanie kosztów 
oświetlenia ulicznego i wyliczenie oszczędności dla budżetu jest niemiarodajne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Radnych czy mają 
uwagi lub pytania do zgłoszonego wniosku. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że około 15 grudnia 

zostanie przywrócony czas oświetlenia ulicznego na terenie gminy Kunów, jaki był przed 
zmianą.  
Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że w celach oszczędności planowana jest budowa farmy 
fotowoltaicznej przy ul. Sosnowej w Janiku o mocy 1,5 MW, na budynku urzędu zostaną 
zamontowane panele fotowoltaiczne o mocy 40 kWH oraz docelowo na wszystkich obiektach 
gminnych będą podejmowane działania, w wyniku których będą uzyskiwane oszczędności dla 
budżetu gminy. 
Ponadto w opracowaniu znajduje się Klaster Energetyczny Doliny Kamiennej, który umożliwi 
przekierowywanie wyprodukowanej energii pomiędzy obiektami gminnymi, a także nie będą 
ponoszone koszty za przesył energii elektrycznej.  
Na terenie oczyszczalni ścieków w Kunowie również zostanie wybudowana farma 
fotowoltaiczna z wiatrakiem i magazynem energii elektryczną, zasilającej oczyszczalnię 
ścieków, której koszt energii wynosi około 1 000 000 zł rocznie. 
Burmistrz poinformował również, że Gmina Kunów zajęła I-sze miejsce w Rankingu Gmin 
Regionu Świętokrzyskiego 2022 w powiecie ostrowieckim oraz został rozstrzygnięty przetarg i 
wyłoniony wykonawca do realizacji zadania związanego z termomodernizacją budynku urzędu 
oraz remizy OSP w Nietulisku Dużym. Koszt przedmiotowego przedsięwzięcia to ponad 
5 700 000 zł, z czego kwota 4 500 000, 00 zł została pozyskana z Rządowego Funduszu „Polski 
Ład”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek stwierdził akceptację wniosku Komisji 
Rewizyjnej na odstąpienie od realizacji kontroli zawartej w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 
2022 r., określonej jako „Kontrola kosztów oświetlenia ulicznego. Porównanie zużycia energii 
przed i po jego modernizacji”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że zostanie złożona 
dokumentacja dotycząca pozyskania dofinansowania na wykonanie oświetlenia ulicznego dla 
pozostałej części gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
9. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXXVI sesji 
nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/32260/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-12-grudnia-2022-
r.htm 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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